



Ajuntament  
d'Olesa de Montserrat

## ACTA DEL CONSELL SECTORIAL D'ESPORTS

<b>Número:</b>	2
<b>Data:</b>	16/04/2018
<b>Lloc:</b>	Saló de sessions
<b>Hora</b>	19:37

<b>Assistents</b>	<b>Entitat</b>
Jordi Martínez Vallmitjana	Ajuntament. President/a del Consell
Montse Muñoz	Ajuntament. Coordinadora
Ma. Mercè Urrich Cazador	Club Esportiu Futbol Olesa (CEFO 87)
Salvador Bassó Parent	Assoc. Esportiva Escolar Daina Isard
Juan José Agudo Bautista	Club Atletisme Olesa
Roser Cuesta Díaz	Club Esportiu Olesa Patí
Montserrat Solà Camins	Club Esportiu Olesa Patí
Yolanda Yus Romero	Club Patinatge Olesa
Xavier Aliaga Diaz	Nou Bàsquet Olesa
Jose Diaz Manzanares	Unió Ciclista Olesana
Joan Barnet Giménez	Club d'Escacs Olesa
Anna Ma. Banqué Almazan	Futbol Sala Olesa
Enric Lobo Martin	Futbol Sala Olesa
Jordi Solé Planas	Club Tennis Olesa
Toni Arenas Correa	Movem Olesa
Josep Ll. Amador	Tir Arc Olesa

### Ordre del Dia

1. Aprovació de l'acta anterior.
2. Presentació del nou Cap d'Esports.
3. Obres i tancament de la piscina.
4. Resolució d'horaris instal·lacions esportives.
5. Mostra d'Entitats
6. Ordenances fiscals
7. Subvencions 2018
8. Altres informacions de les entitats i de l'Ajuntament.
9. Precs i preguntes.

### Desenvolupament del Consell

(breu explicació dels temes tractats incloent-hi els prec i preguntes)

1. S'aprova per unanimitat dels assistent l'acta anterior de data 15 de gener de 2018.
2. El Sr. Jordi Martínez presenta al nou cap d'Esports el Sr. Toni Grima i li passa la paraula. El Sr. Toni Grima informa a les entitats que la porta està oberta per a qualsevol pregunta que vulguin fer i que poden treballar junts per a nous projectes que les entitats vulguin fer.



3. El Sr. Jordi explica a les entitats que la piscina ja s'ha tancat tal i com es va informar amb anterioritat, d'aquesta obra es va fer una presentació el 26 de març per a qui vulgues venir. Principalment es tiren tots els vestidors i maquinaries, comença a l'abril i començarà a finals de setembre/principis d'octubre però si s'aconsegueix més finançament es farà la piscina desbordant, si fos així estaria tancada una mica més fins desembre.

En quant a les obres en la zona de l'atletisme el projecte és molt maco i quedarà molt ordenat.

La Sra. Roser Cuesta representat de l'entitat Club Olesa Patí pregunta si la primera fase tindrà afectacions en quant als vestidors, el pas que utilitzen i l'esplanada de la pista annexa. El Sr. Toni Grima respon que on entren ara s'entrarà per dins i que tot allò quedarà tancat. La Sra. Roser Cuesta manifesta que vist que l'espai quedarà afectat veu inviable organitzar la cloenda amb el Consell Comarcal.

El Sr. Toni Arenas de Movem Olesa consulta quan es tindran els diners. El Sr. Jordi Martínez respon que s'està intentant veure des d'on es poden treure i que s'està picant portes per poder tenir aquesta segona fase. En quant a la tercera fase fins el 2019 ja es veuria.

4. El Sr. Jordi Martínez exposa en quant al tema dels horaris dels equipaments esportius, que totes aquelles entitats que ocupen espais compartits, s'ha tingut un treball per veure quins ítems s'haurien de tenir en compte i s'ha fet un projecte final on algunes entitats han fet arribar les seves modificacions. El Sr. Toni Grima demana a les entitats si tenen alguna proposta a debatre aquí i si no en tot cas es podrien reunir. El Sr. Xavier Aliaga de l'entitat Nou Bàsquet Olesa pregunta per a quants anys és la cessió de les instal·lacions. El Sr. Jordi Martínez respon que si entra un nou equip de govern aquest les distribuirà com cregui, si és el BLOC quedaria per un temps llarg amb algun condicionant com la gimnàstica que si hi ha algun canvi d'ubicació canviaria la distribució.

El Sr. Xavier Aliaga es queixa de que si es canvia el sistema s'acabi perjudicant sempre als mateixos, i que si ara es facilita que els petits puguin pujar després tindran un problema perquè no tindran instal·lacions per poder assumir-ho i llavors s'hauran de reduir equips com els ha tocat fer a ells. Els Sr. Jordi Martínez respon que reduir no, perquè l'Ajuntament reparteix totes les hores disponibles a les entitats, llavors els Clubs han de pensar amb el que tenen i potser no créixer i que des de la despesa pública s'han d'adaptar al que es té.

El Sr. Enric Lobo del Club de Futbol Sala Olesa manifesta que lo mes adient és poder trobar un espai a la gimnàstica perquè estigui més còmoda i llavors tant el Nou Bàsquet Olesa com el Futbol Sala Olesa podran estar millor.

El Sr. Toni Grima exposa que en quan als horaris estaria bé que quedés tancat i en un futur tenir en el horitzó aquesta disponibilitat futura de la gimnàstica, a curt i mitjà termini s'han de tancar horaris ja que a curt termini no hi ha la possibilitat de que la gimnàstica marxi, i així les entitats puguin tenir tancats les horaris.



La Sra. Yolanda Yus del Club Patinatge Olesa proposa posar un plaç que pot ser a llarg termini revisable perquè pot canviar la situació.

El Sr. Xavier Aliaga creu que el criteri s'hauria de mantenir i el Sr. Jordi Martínez creu que s'hauria de deixar un marge a tres anys vista que permeti planificar alguna cosa amb cara i ulls.

La Sra. Ana Ma. Banqué del Club de Futbol Sala Olesa pregunta si quan es tanqui la pista del bàsquet es comptabilitzarà o no les hores d'ús d'aquesta pista. El Sr. Jordi Martínez contesta que si el Nou Bàsquet Olesa posa diners per al seu tancament es podria fer una concessió administrativa. La Sra. Anna Ma. contesta que si l'Ajuntament també posa diners es podrien comptabilitzar aquestes hores d'ús mig i mig, però el Sr. Xavier Aliaga manifesta que en aquest cas el Nou Bàsquet Olesa no posarien diners perquè l'utilitzin altres. El Sr. Jordi Martínez exposa que en tot cas aquestes hores no serien per al Futbol Sala Olesa i que és un tema que encara està per decidir.

El Sr. Enric Lobo del Club de Futbol Sala Olesa pregunta si aquest són els horaris a tres anys vista per tal de planificar-se. El Sr. Jordi Martínez manifesta que es farà una reunió de tancament amb les entitats i el Sr. Toni Grima demana a les entitats que si hi ha algun acord entre elles li facin arribar.

5. El Sr. Jordi Martínez informa a les entitats que la mostra d'entitats serà el dissabte 26 de maig, que les entitats estan col·locades i està tot decidit. La Sra. Mercè Urrich de l'entitat CEFO'87 manifesta que s'ha canviat la ubicació i ara estaran davant de l'Ajuntament.
6. Ordenances fiscals: La modificació que afecta als usuaris de piscina serà la pujada del preu de l'IPC un 1,1 i enumera algun preu de les ordenances perquè les entitats puguin comprovar el canvi.
7. El Sr. Toni Grima informa sobre el tema de les subvencions que algunes estant pendents de requeriments i que aquesta setmana els hi arribaran, que estiguin alerta perquè arribaran aquestes notificacions i si hi ha qualsevol dubte poden trucar al departament d'esports i que tot va amb els terminis pactats.
8. La Sra. Mercè Urrich pregunta sobre el tema dels campus d'Estiu i manifesta que s'hauria de fer aquesta setmana. El Sr. Enric Lobo de l'entitat Futbol Sala Olesa demana que de cara l'any vinent podria fer-se abans de Setmana Santa perquè les entitats no haguéssiu de corre. El Sr. Juanjo Agudo de l'entitat Club Atletisme Olesa es queixa de que s'entra en un procés de concurrència que no te sentit. El Sr. Jordi Martínez respon que podria haver entitats que volguessin optar al mateix pavelló i per això s'ha de fer unes bases. El Sr. Juanjo Agudo proposa que l'any vinent podria fer-se per dos o tres anys. El Sr. Jordi Martínez contesta que no sap si es pot fer però que podria ser una bona eina i el Sr. Toni Grima preguntarà si això es possible.
9. La Sra. Mercè Urrich es queixa de que el camp de futbol cada vegada que plou s'inunda i que l'altre dia es va caure un placa perquè està tot podrit per sota, i que ara ha tornat a petar el tub del reg però encara no està autoritzada la



Ajuntament  
d'Olesa de Montserrat

proposta de despesa. El Sr. Jordi Martínez respon que coneix el conflicte i ja estem pendents de poder arreglar-ho. La Sra. Mercè Urrich continua exposant que hi ha una reixa que llinda amb els veïns que han trencat mitja teulada d'un veí que viu allà i MAFRE diu que trucarà a l'Ajuntament per aquest tema. El Sr. Xavier Aliaga informa que també els trenquen els aros de les cistelles i esta ple d'ampolles de vidre.

Les entitats Club Patinatge Olesa, Tir amb Arc es queixen de la neteja de les instal·lacions i El Club Olesa Patí informa de dos goteres al sostre. El Sr. Toni Grima pren nota d'aquestes incidències.

S'aixeca la sessió 20:43

El president del Consell  
Jordi Martínez Vallmitjana

La secretària  
Susana Ibáñez García

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT